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Z Á P I S  č. 17/2022 

z jednání  rady města Libčice nad Vltavou konaného dne 10. 8. 2022 

Přítomni:  Ing. Pavel Bartoš, MBA, Ing. Petr Kosík, Lukáš Reichel,  

       doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

 

Omluveni: Ing. Zuzana Bělohradská 

 

Tajemník: Ing. R. Dědič (omluven) 

 

Starosta zahájil jednání v 7.30 hodin a přivítal přítomné. 

 

Schválení zápisu z rady č. 16/2022. 

 

K zápisu nemá nikdo žádné připomínky. 

 

Zápis z rady č. 16/2022 byl schválen.  

 

 

Program jednání: 

 

1/17) Termíny jednání RM 

2/17) Smlouva se Středočeským krajem na poskytnutí dotace peč. službě 

3/17) Výběr zhotovitele Adaptace objektu č.p. 54 na školní družinu 

4/17) Žádost o schválení pořízení regulačního plánu Z4-R1 z podnětu investora 

5/17) Žádost ČEZ Distribuce a.s., o zřízení věcného břemene 

6/17) Rozšíření kapacity MŠ 

 

Program byl schválen 

 

 

1/17) Termíny jednání RM 

 

Usnesení: Rada města určuje termíny jednání pro následující období:  

31. 8. 2022.     

 

Hlasování: 

 

pro    4          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 
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2/17) Smlouva se Středočeským krajem na poskytnutí dotace peč. službě 

 

Středočeský kraj poskytl další částečnou dotaci na provoz pečovatelské služby ve výši  

362.900,-- Kč. 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s podpisem smlouvy se Středočeským krajem na 

poskytnutí částečné dotace pečovatelské službě pro rok 2022 ve výši 362.900,-- Kč.  

 

Hlasování: 

 

pro   4          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

3/17) Výběr zhotovitele Adaptace objektu č.p. 54 na školní družinu 

 

Rada města projednala podlimitní zakázku na  adaptaci objektu č.p. 54 na školní družinu a 

vyhlašuje výběrové řízení na výběr zhotovitele. 

 

Usnesení: Rada města vyhlašuje výběrové řízení na výběr zhotovitele Adaptace objektu 

č.p. 54 na školní družinu. Rada města schvaluje Zadávací dokumentaci, Zadávací 

podmínky a Smlouvu o dílo ke zveřejnění na profilu zadavatele. Zpracováním materiálů 

k vypsání výběrového řízení pověřuje firmu ACCON. 

 

Hlasování: 

 

pro   4          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta 

 

 

4/17) Žádost o schválení pořízení regulačního plánu Z4-R1 z podnětu investora 

 

Svěřenecký fond pro správu bydlení potomků Antala Staška 2095/80b, Krč, Praha 4 

zastoupený Mgr. Otakarem Bělohradským, žádá o schválení pořízení regulačního plánu Z4-

RP1 na základě žádosti. Náklady na zpracování regulačního plánu včetně jeho pořízení se 

zavazují hradit sami. 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s uzavřením smlouvy příkazní na pořízení regulačního 

plánu lokality Z4-RP1. Náklady na zpracování regulačního plánu včetně jeho pořízení si 

hradí investor. 

 

Hlasování: 

 

pro    3 (Ing. Pavel Bartoš, MBA, Ing. Petr Kosík, Lukáš Reichel) 
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proti    0      

 

zdržel se    1 (doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D.) 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

5/17)  Žádost ČEZ Distribuce a.s., o zřízení věcného břemene 

 

ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, Děčín žádá o zřízení věcného břemene kabelového 

vedení NN  na pozemcích města parc. č. 497/13 a 497/24 v k.ú. Chýnov. Jedná se  

o 93 metrů kabelového vedení. Jedná se o horní část komunikace Ke Studánkám.  

 

Usnesení: Rada města souhlasí se zřízením věcného břemene kabelového vedení NN    

na pozemcích města parc.č. 497/13 a 497/24 v k.ú. Chýnov  v celkové  délce 93 m pro 

ČEZ Distribuce a.s., Teplická 874/8, Děčín za cenu 100,-Kč/m běžný. 

 

Hlasování: 

 

pro    4          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  

 

 

6/17) Rozšíření kapacity MŠ 

 

Rada města projednala problematiku alternativních řešení rozšíření MŠ. Pověřuje starostu 

rozpracováním studií variant – Ludvík, zahrada ZUŠ, Nad Koupalištěm. 

 

Hlasování: 

 

Usnesení: Rada města souhlasí s rozpracováním studií variant – Ludvík, zahrada ZUŠ, 

Nad Koupalištěm 

 

pro    4          proti    0     zdržel se    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Zodpovídá: starosta  
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Různé: 

 

Město obdrželo žádost o realizaci komunitní sauny od spolku Libčická sauna, z.s.  

Rada se žádostí seznámí a o dalším postupu bude informovat na následující radě města.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Jednání rady města ukončil starosta v 8.00 hodin. 

 

 

Zapsal: doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

                                                   

 

 

Ověřovatelé:   Ing. Petr Kosík 

                       

 

 

 

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                       doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D.                        

    starosta                                                                                místostarosta 


